

## SIARAN MEDIA

### **SEDANIA Menyambut Tun Md Raus sebagai Ahli Lembaga Pengarah Baharu**

*Bekas Ketua Hakim Negara Tun Raus dilantik sebagai  
Pengarah Bebas Bukan Eksekutif Baharu SEDANIA*

---

**PETALING JAYA (5 Ogos 2024)** – SEDANIA Innovator Berhad (“SEDANIA” atau “Kumpulan”) dengan sukacitanya mengumumkan pelantikan Tun Md Raus, Ketua Hakim Negara Malaysia ke-14, sebagai ahli Lembaga Pengarahnya, berkuat kuasa pada 2 Ogos 2024.

Tun Md Raus membawa bersama beliau kerjaya yang cemerlang dan gemilang dalam kehakiman dan perkhidmatan undang-undang Malaysia yang bermula pada tahun 1976. Sepanjang bertahun-tahun, Tun Raus telah memegang pelbagai jawatan penting dalam kehakiman Malaysia termasuk Presiden Mahkamah Sesyen, Timbalan Pendakwa Raya, serta Penasihat Undang-Undang kepada beberapa kementerian termasuk Kementerian Perdagangan Antarabangsa; Kementerian Pertahanan; dan Kementerian Dalam Negeri. Tun Raus juga pernah berkhidmat sebagai Penasihat Undang-Undang Negeri bagi negeri-negeri Melaka dan Kelantan, dengan jawatan terakhirnya dalam Perkhidmatan Kehakiman dan Undang-Undang sebagai Peguam Perbendaharaan di Kementerian Kewangan.

Pada 1hb November 1994, Tun Md Raus dilantik sebagai Pesuruhjaya Kehakiman dan kemudiannya dinaikkan pangkat sebagai Hakim Mahkamah Tinggi pada 12hb Januari 1996. Tempoh perkhidmatan Tun Raus sebagai Hakim Mahkamah Tinggi menyaksikan beliau berkhidmat di Shah Alam, Muar, Pulau Pinang, dan Bahagian Jenayah Kuala Lumpur, Bahagian Sivil (Mahkamah Keluarga), Bahagian Komersial, dan Bahagian Kuasa Rayuan dan Khas. Beliau dinaikkan pangkat ke Mahkamah Rayuan pada 28hb Julai 2006, dan kemudian ke Mahkamah Persekutuan pada 14hb Oktober 2009. Tun Raus mencapai puncak kerjayanya apabila beliau memegang jawatan sebagai Ketua Hakim Negara Malaysia yang ke-14 pada 1 April 2017. Di peringkat antarabangsa, Tun Raus diberi penghormatan untuk berkhidmat sebagai Presiden Persatuan Mahkamah Perlembagaan Asia dan Institusi Seumpamanya serta menjadi ahli aktif Majlis Ketua Hakim Negara ASEAN (Council of ASEAN Chief Justices) (“CACJ”).

Pengerusi SEDANIA, Tan Sri Abdul Halim bin Ali, mengulas: "Kami berbangga untuk mengalu-alukan Tun Md Raus ke Lembaga Pengarah SEDANIA kami. Pengalaman kehakiman beliau yang luas, perkhidmatan yang cemerlang dan kepimpinan akan menjadi tunjang kepada SEDANIA, terutamanya dalam pelaksanaan inisiatif strategik SEDANIA. Kepakaran Tun bukan sahaja akan mengukuhkan lagi komitmen kami terhadap tadbir urus yang baik, tetapi juga membantu mendorong syarikat ke arah pertumbuhan dan kejayaan yang lebih cemerlang dalam tahun-tahun yang akan datang. Adalah suatu penghormatan bagi kami untuk melantik Tun Raus, seorang ahli terkemuka dalam bidang undang-undang dan kehakiman di Malaysia, sebagai ahli Lembaga Pengarah kami."

Pengasas dan Pengarah Urusan SEDANIA, Datuk Azrin Mohd Noor, menambah: "Perlantikan Tun Raus sebagai ahli Lembaga Pengarah kami adalah detik penting bagi SEDANIA. Kepakaran undang-undang dan kualiti kepimpinan beliau yang mendalam akan menjadi asas dalam membentuk hala tuju strategik kami dan memastikan kami terus cemerlang dalam komitmen kami terhadap inovasi dan kelestarian. Kami amat teruja dengan kehadiran Tun Raus di dalam Lembaga Pengarah kami dan yakin bahawa sumbangan Tun akan mengukuhkan lagi perjalanan dalam mencapai matlamat jangka panjang kami."

Untuk maklumat lanjut mengenai SEDANIA, sila layari [www.sedaniainnovator.com](http://www.sedaniainnovator.com).

\*\*\*\*\*

#### **Tentang SEDANIA Innovator Berhad ("SIB" atau "SEDANIA")**

SIB adalah sebuah syarikat pemegang pelaburan (investment holding company) yang memberi tumpuan kepada perniagaan yang memacu kelestarian. Semenjak penyertaan di Pasaran ACE Bursa Malaysia pada tahun 2015, SEDANIA giat berkecimpung dalam perniagaan inovatif yang meningkatkan kelestarian dan mengurangkan pelepasan karbon, menyumbang kepada ekonomi yang lebih hijau.

SEDANIA didorong oleh didorong oleh perniagaan teras yang memfokus kepada sektor barangan dan perkhidmatan mampan berorientasikan pengguna (core consumer-centric sustainable products and services): Offspring Inc Sdn Bhd ("Offspring"), Tanamera Tropical Spa Sdn Bhd ("Tanamera"), FA Herbs Sdn Bhd ("FA Herbs") dan SEDANIA As Salam Capital Sdn Bhd ("SEDANIA As Salam Capital").

**Offspring**, merupakan peneraju dalam produk penjagaan bayi yang lestari, menawarkan lebih daripada 170 SKU yang diperbuat daripada bahan mesra alam dan pembungkusan yang boleh terbiodegradasi, menikmati kehadiran runcit yang kukuh di tiga benua.

**Tanamera** menetapkan standard dalam produk penjagaan diri yang premium, Halal, dan semula jadi sepenuhnya, menggabungkan kesejahteraan tradisional Asia dengan herba tropika yang mesra alam, tersedia secara meluas kepada pelanggan global.

**UNTUK SIARAN SEGERA**



**FA Herbs** adalah pengilang kontrak OEM Halal yang disahkan GMP dan ISO untuk penjagaan kulit, penjagaan diri, suplemen kesihatan, dan produk selepas bersalin. Kemampuannya untuk menyediakan penyelesaian yang disesuaikan dan unik dari hujung ke hujung untuk pelanggan membolehkannya menangkap pelbagai jenis pelanggan di sektor hospitaliti, rekreasi, MLM, PKS, dan korporat.

**SEDANIA As Salam Capital**, sementara itu, mempelopori revolusi kewangan digital, melengkapinya lebih daripada 95 institusi perkhidmatan kewangan dengan penyelesaian FinTech inovatif dan Program Pembiayaan GoHalal untuk meningkatkan kemasukan dan kesejahteraan kewangan.

Enjin utama teras ini menekankan komitmen SEDANIA yang tidak berbelah bahagi kepada inovasi, kelestarian, dan penyampaian barang dan perkhidmatan berasaskan pengguna yang penting.

***Kami meningkatkan kehidupan secara lestari (“Improving Lives Sustainably”).***

Sila layari [www.sedaniainnovator.com](http://www.sedaniainnovator.com) untuk mengetahui lebih lanjut tentang inovasi dan penawaran servis dan produk kami.

**Untuk sebarang pertanyaan media, sila hubungi:**

**Hazel Hanif / Dave Pang**

Tel: +603-7880 2001 / +6012 619 1103 / +6016 549 2835

Emel: [media@sedaniainnovator.com](mailto:media@sedaniainnovator.com)



[SEDANIA Innovator Berhad](#)



[sedaniainnovatorbhd](#)



[SEDANIA Innovator Berhad](#)